
سه شنبه 09 مهر 1392 - 07:23

جان کری: لغو تحریمها را بررسی هم نمیکنیم

وزیر امور خارجه آمریکا با تکرار زیادهخواهیهای غیرقانونی غرب در قبال برنامه هستهای جمهوری اسلامی، اعلام کرد:

آمریکا فعلاً لغو تحریمها را بررسی نخواهد کرد.

وعدههای نسیه آمریکا توخالی از آب درآمد
جان کری: لغو تحریمها را بررسی هم نمیکنیم

وزیر امور خارجه آمریکا با تکرار زیادهخواهیهای غیرقانونی غرب در قبال برنامه هستهای جمهوری اسلامی، اعلام کرد: آمریکا فعلاً لغو
تحریمها را بررسی نخواهد کرد.

جانکری در گفتوگو با شبکه سیبیاس گفت: اگر ایران شرایط خاصی را فراهم کند، خواسته رئیس جمهوری ایران در خصوص حصول
توافق طی مدت سه تا شش ماه زودتر نیز امکانپذیر است.

کری گفت: &#171;بسته به آن که ایران تا چه حد آماده همکاری باشد و آماده باشد شفافیت به خرج دهد، حصول توافق زودتر از
;raquo&.این زمان نیز ممکن است

وی همچنین گفت: &#171;ضروری است ما در اینجا به توافق خوبی دست یابیم. توافق خوب به این معناست که کاملاً قابل رسیدگی
;raquo&.و اقدامات برای مشخص کردن این که برنامه هستهای این کشور صلحآمیز است بدون نقص باشد

جان کری افزود: &#171;اگر برنامه هستهای ایران صلحآمیز باشد و همه ما بتوانیم به آن پی ببریم همه جهان خواهد دید ایران
;raquo&.میتواند به شدت و به سرعت در جهت بهتر شدن حرکت کند

کری ادامه داد: &#171;اگر این یک برنامه صلحآمیز باشد، ما و سراسر جهان میتوانیم شاهد تغییر چشمگیر در روابط ایران و آمریکا
;raquo&.به سمت بهبود روابط و یک تغییر سریع باشیم

وی گفت: &#171;تا زمانی که روندی قابل رسیدگی، مشخص و شفاف آغاز نشود، آمریکا موضوع لغو تحریمها علیه ایران را مورد
;raquo&.بررسی قرار نخواهد داد

وی همچنین گفت: &#171;باز کردن تاسیسات فردو به روی بازرسان بینالمللی نشان خواهد داد ایران قصد ندارد به دنبال تسلیحات
;raquo&.هستهای باشد. آنها میتوانند فوراً پروتکلها، پروتکلهای الحاقی جامعه بینالمللی در ارتباط با بازرسیها را امضا کند

جانکری همچنین گفت: &#171;آنها میتوانند پیشنهاد کنند برنامه غنیسازی را در سطح خاصی دنبال کنند زیرا برای یک برنامه
;raquo&.صلحآمیز نیازی به غنیسازی در سطح بالا نیست

همچنین &#171;دن شاپیرو&raquo; روز دوشنبه در مصاحبه با رادیو اسرائیل، تصریح کرد که اهداف اسرائیل و آمریکا در قبال برنامه
هستهای ایران یکسان است.

وی از نیویورک گفت: فکر میکنم دو رهبر (بنیامین نتانیاهو و باراک اوباما) در زمینه هدف اصلی توافق دارند و آن جلوگیری از
دستیابی ایران به سلاحهای هستهای است.

شاپیرو ادامه داد: هم اوباما و هم نتانیاهو توافق دارند که بهتر است این موضوع (هستهای ایران) از طریق فرایندهای دیپلماتیک رفع
شود.

سفیر آمریکا در تلآویو همچنین همکاری بیسابقه بین تلآویو و واشنگتن برای به اشتراکگذاری اطلاعات درباره برنامه هستهای ایران
را تحسین کرد.

وی ادامه داد: آنچه که اهمیت دارد این است که ما قبل از آنکه مسیر جدید تحریمهای اقتصادی را آغاز کنیم، گامهای واقعی برداریم.
فردو تعطیل نمیشود

در حالی که وزیر امور خارجه آمریکا، باز کردن درب فردو به سوی بازرسان را خواستار شده، رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست
خارجی مجلس با بیان این که اقدامات صورت گرفته در سایت هستهای فردو تحت نظارت آژانس بوده و شفاف و روشن است گفت:

سایت هستهای فردو هیچ گاه تعطیل نخواهد شد.
علاالدین بروجردی رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در حاشیه بازدید اعضای این کمیسیون از سایت هستهای
فردو که قبل از ظهر دیروز صورت گرفت گفت که بازدید امروز این کمیسیون در راستای سلسله بازدیدهایی است که کمیسیون امنیت

ملی و سیاست خارجی مجلس از مراکز مهم و حساس کشور در چارچوب وظیفه نظارتی خود انجام میدهد.
وی افزود: بازدید امروز موجب شد تا در این دوره از مجلس که اولین بازدید کمیسیون امنیت ملی مجلس بود و نمایندگانی که بازدید
نداشتند بازدید داشته باشند و هم این که حمایت خودشان را اعلام کنند. سایت هستهای فردو تحت نظارت آژانس بینالمللی انرژی

اتمی بوده و دوربینهای آژانس در این سایت مستقر بوده و آژانس نیز تاکنون بازدیدهایی داشته است.
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در ادامه به اظهارات اخیر جان کری وزیر امور خارجه اشاره کرد و گفت: تعجب
میکنیم که جان کری بعد از اجلاس اخیر ۱+۵ در نیویورک اعلام کردند که باید از فردو بازدید شود! احتمالا جان کری مطلع نیستند که
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دوربینهای آژانس در فردو مستقر است و تمام کارهای صورت گرفته در این محل تحت نظارت سازمان اژانس بینالمللی انرژی اتمی
است.

نماینده بروجرد خاطر نشان کرد: اقدامات صورت گرفته در فردو شفاف و روشن بوده و آمریکا باید بداند فردو سایتی است که هیچ گاه
تعطیل نخواهد شد.

همچنین محمد اسماعیل کوثری نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با اشاره به بازدید اعضای کمیسیون امنیت ملی
مجلس از سایت هستهای فردو گفت: بازدید از سایت فردو به دنبال برخی شایعات درباره فعالیت این سایت مهم و در راستای وظایف

نظارتی نمایندگان انجام شد.
وی افزود: در ابتدای این دیدار، مسئولان سازمان انرژی اتمی گزارشی از میزان پیشرفت و فعالیت سایت به نمایندگان ارائه کردند و

سپس نمایندگان به بازدید از فعالیت سانتریفیوژها و آبشارها پرداختند.
وی افزود: سانتریفیوژها در سایت فردو به طور کالم نصب شده و فعالیتهای سایت به طور کامل و بدون هیچ نقصی در حال انجام
است؛ غنیسازی با غنای 20درصد در این سایت انجام میشود و تنها محدودیت موجود در ساخت ساختمانهای اداری در این

مجموعه است.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس اظهار داشت: در جریان این بازدید حدود 10 نفر از اعضای کمیسیون امنیت
ملی و 2نفر از کمیسیونهای آموزش و اجتماعی مجلس حضور داشتند و بازدید از سایت نطنز که بنا بود امروز انجام شود به زمان

دیگری موکول شد.
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